
Peta poletna šola iz naravoslovja
26. junija, ko so se za večino učencev šolska vrata že zaprla,

je Osnovna šola Oskar Kovačič odprla vrata 5. poletni šoli iz
naravoslovja, ki je trajala do 2. julija letos.

Udeleženci pete poletne šole iz naravoslovja so bili učenci
sedmih in osmih razredov osnovnih šol ljubljanske regije, ki
so proučevali Barje. Ciiji šole so v vključevanju sposobnih
učencev v raziskovalno delo, učiji, spoznavati osnovne meto-
de in tehnike terenskega dela, spodbujati življenje in delo
v skupini, dopuščati sproščenost pri delu in čas za razmišlja-
nje, proučevati Barje. privzgajati osveščenost za varstvo nara-
ve, objaviti ugotovitve in posredovati podatke ustreznim
službam ter si pridobiti nove prijatelje. Vseh udeležencev je
bilo 27, delo pa je vodilo 10 mentorjev.

Ob otvoritvi jc vse pozdravila ravnateljic Klavdija Bir-
sa, ekološko gospodarski vidik baija pa je podal g.
Andrej Sovinc, ki je v predstavitvi Barja prisotne
seznanil o tem, kako je Barje izgledalo nekoč - kot
močvirie (z veliko vodnih površin, trsja, vodnih ptic)
- in danes. Ko je človek začel z različnimi posegi
v Barje, še posebej v zadnjih 100 letih, je I jubl jansko
baije še vedno obdano z vodnimi površinami, s ptiči,
ki so redkost (siva gos, čaplja, raca žličarka). Človek

je naletel na določeno vrsto ptičev, ki gnezdijo v in ob
vodah na barju kot so mali in (opasti ponirek. Na
področju Barja so ribniki (v Dragi, Strahomerju in
v Podpeči). Pojasnil je med drugim tudi, da so moč-
virski travniki najbolj ogroženi na svetu, pomembni
pa so zato, ker visoke vode omogočajo razvoj različ-
nih vrst ptičev. Zaradi posegov v Barje so se na
Ljubjjansko barje preselile tudi štorklje. Posebno po-
zornost pa je posvetil 28 vrstam ptic, ki jih je Medna-
rodna organizacija za zaščito ptic priznala za zaščite-
ne ptice in sicer navadna postovka, južna postovka,
prebivalki na barju, kozica in veliki škurh.

Med vzroke, za katere je najbolj odgovoren človek
za poseg v Baije, so pozidava barjanskega terena,
spreminjanje namembnosti močvirskih travnikov.. .

Po uvodni predstavitvi Baija in nastopu učencev
Srednje glasbene šole iz Kamnika otvoril 5. poletno
šolo župan g. Bogdan Bradač, ki je vsem udeležen-
cem zaželel veliko uspeha v raziskovalnem delu.

V zaključku pa so si udeleženci 5. poletne šole iz
naravoslovja ogledali učilnice za biologvjo, kemijo in
fiziko, nato pa so pričeli s svojim delom po skupinah.
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